
 

 

Mer fakta behövs före beslut 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

I arbetet med centrumutvecklingsplanen har styret inte varit intresserade av att ta 

fram mer fakta om järnvägsbron och undergången. Om vi ska kunna ta ett beslut om 

centrums omvandling så behöver vi ha fakta och då kan vi inte bara låt bli att utreda 

den kanske största och viktigaste frågan. Detta är ett beslut vi ska leva med i många 

år och det är därför viktigt att vi är så överens som möjligt kring förslagen för att de 

ska hålla långsiktigt och inte förändras med nytt styre. 

Moderaterna anser att före beslut om hur vi ska utveckla centrum så behövs 

kostnaderna, både för att ta bort och behålla undergången, tas fram. Vad kostar det 

att riva bron och fylla igen? Behöver några ledningar flyttas? Vad kostar det att 

behålla bro och undergång i form av elkostnader för pumparna, reparationer/utbyte 

av pumparna? Vad kostar de utsmyckningar som planeras – både initialt och 

underhåll på sikt? Vilka renoveringar behövs för att bron ska kunna användas enligt 

förslagen i centrumutvecklingsplanen? Hur länge håller betongen? När behöver en 

större investering göras för att förlänga brons livslängd? Med mera. 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att förvaltningen kostnadsberäknar alternativet att behålla järnvägsbron och 

undergången? Vilka kostnader blir det löpande? Vilka kostnader förväntas på 

längre sikt? 

Att förvaltningen kostnadsberäknar alternativet att riva järnvägsbron och fylla igen 

undergången inklusive anläggande av ny väg.  

Att detta ska redovisas innan kommunfullmäktige fattar beslut om 

centrumutvecklingsplanen. 
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